
Kleivane skole: Enestående. Sammen. 

Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 01.12.2021   

Tid Kl.19.00-21.00   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Hilde Katrine Sværen-Hjulstad FAU leder hilde@hjulstad.no 

2 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

3 Malin Winther Skaar  malinwinther91@gmail.com 

4 Helle Dyhr-Nielsen Kasserer helle@dyhr-nielsen.net 

5 Helene Barkved Nestleder helene.barkved@gmail.com 

6 Eva Tone Breivik Sekretær evatoneb@hotmail.com 

7 Cristina Wilberg  cw_jensen85@yahoo.no 

SFO Leo Yang  ciao.l.yang@gmail.com 

Ikke 

møtt 

Malin Winther Skaar (3.trinn)   

Sakliste  Ansvarlig 
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Rektors hjørne: 

Berit forteller om julen på Kleivane skole. 

Klassene skal gjøre like juleforberedelser, og  

all julepynting skal være tilnærmet likt på alle 

klasserommene. 

Juletreet i aulaen. Alle elever har laget nydelig 

kunst av keramikk som henger på treet. Dette 

skal lages hvert år fremover. 

Svært dyktig og motivert lærergruppe, og 

ansatte på SFO. 

Samarbeid med foreldrene er veldig viktig. 

Presiserer at det må være lav terskel for å ta 

kontakt med skolen. 

Godt miljø på de aller fleste trinn. Det er noen 

utfordringer på et par trinn, men der er tiltak 

satt inn. 

Skolegudstjeneste: Det har kommet invitasjon 

fra Høyland kirke for hele skolen, og 

julevandring for 1. trinn. Skolen har takket nei 

til dette i år. 

Berit  
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Skolens læringsmiljø og samarbeid med 

foreldrene 

FAU orienterer fra dialog med klassekontakter 

Etter dialog med samtlige klassekontakter 

tegnes det et helhetsbilde av godt samarbeid og 

fornøyde elever og foreldre. Det er ett trinn som 

jobber med ulike utfordringer 
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Julefest 

16.desember kl 18- 19.30. 

Den første festen på den nye skolen, derfor slår 

vi på stortromma i år. Vi feirer at vi har fått den 

nye skolen, og oss selv! 

Spleis og spons har vært innbringende, noe som 

gjør at vi kan gå for plan A.  

Arbeidsgruppene er klare. 

Vi spør 7.trinn om de kan være nissehjelpere. 

Invitasjon sendes ut raskt. 

 

Cristina 
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Sosialt årshjul 

Alle arrangementene har ikke fått nok frivillige 

enda. Vi må pushe på dette på de ulike trinnene. 

---------- 

17.mai: Helene har vært på møte med de andre 

Iglemyr og Austrått skoler og skolekorps. 

FAU er enige om at vi går for eget arrangement 

på Kleivane skole. 

Kleivane FAU får en del av 17.mai-potten fra 

17.mai-komiteen på Austrått. Potten deles etter 

elevtall. 
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Bør vi alliere oss med foreninger som har 

tilknytning til Kleivane? 

Det bør etableres en egen 17.mai-komite 

bestående av flere lag og organisasjoner. 

Barnehagene i området (Skaarlia og Kleivane) 

kan involveres.  

Tre alternativer for tog: Tog i sentrum, tog i 

bydelen og eget tog i Kleivane. 

FAU avventer med å ta denne beslutningen. Det 

er viktig å kartlegge folkemeningen, før 

beslutning tas. 

5 Innspill til hva elever medbringer på siste 

skoledag: 

Det er svært ulik praksis på ulike skoler. 

FAU anbefaler at elevene har med seg 

julekaker/kjeks og en liten brus. 

 

6 Eventuelt: 

Trafikksikkerhet:  

Det har vært god progresjon i Vedafjellveien. 

Asfalt, lys og (nesten) skilt er på plass. 

Kleivabergsbakken er veldig uoversiktlig pga 

parkerte biler i veien. Stor trafikk av elever som 

går til skolen. Potensielt farlige situasjoner. Kan 

parkeringsforbud i gaten være aktuelt. 

Følhusbakken: Her har det ikke skjedd noe 

enda. Stien fra skolegården/fotballbanen går rett 

ut i ingenting.  
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